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Protokół Nr XIII/15 

z XIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

odbytej w dniu 18 grudnia 2015 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec, 

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                              -  Agnieszka Kurek,  

5. Sołtysi                                        -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 13  Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 

podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) budżetu Gminy Celestynów na 2016 rok; 

       -  przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta   

          Gminy Celestynów, 

      -  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały   

          budżetowej, 

      -  odczytanie opinii Komisji właściwej ds. budżetu na temat projektu uchwały budżetowej, 

      -  dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

      -  głosowanie zgłoszonych wniosków, 

      -  głosowanie projektu uchwały wraz z przegłosowanymi zmianami. 

   b) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2016-2025; 

   c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

      zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika w miejscowości Jatne - Dyzin”; 

   d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

       zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika Dąbrówka-Stara Wieś”; 

   e) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

       zadania pn. ,,Przebudowa i rozbudowa ciągu dróg powiatowych nr 2715W, 2722W, 2713W w   

       miejscowości Otwock –Pogorzel - Stara Wieś – IV etap”; 

   f) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i przekazaniu 

       materiałów na wykonanie przebudowy drogi powiatowej nr 2717W ul. Wojska Polskiego w  

       zakresie remontu chodnika wraz z odwodnieniem w rejonie skrzyżowania z ul. Kolejową; 

   g) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok; 

   h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025; 

   i) ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2015 roku nie wygasają z  

      upływem roku budżetowego; 

   j) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych  

      form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Celestynów przez inne niż  

      Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości   

      pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji; 

   k) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 102/15 Rady Gminy Celestynów z   

      dnia 25 listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 90/15 Rady Gminy Celestynów z dnia  

      28 października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;   

  l) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 103/15 Rady Gminy Celestynów z  

      dnia 25 listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 93/15 Rady Gminy Celestynów z dnia  

      28 października 2015 roku w sprawie określenia wzoru informacji o gruntach, lasach,          
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      nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji na podatek  od nieruchomości,  

      podatek rolny i podatek leśny; 

  m) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  

       Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 25 listopada 2015 roku. 

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o zdjęcie z porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie   

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 103/15 Rady Gminy Celestynów z  dnia 25 

listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 93/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 28 października 

2015 roku w sprawie określenia wzoru informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny.  

 

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej  uchwałę Nr 103/15 z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie  określenia wzoru informacji o 

gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji na podatek od 

nieruchomości. 

 

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opłaty targowej. 

 

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu w zakresie przekazania 

projektu budowy chodnika w miejscowości Podbiel. 

 

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) budżetu Gminy Celestynów na 2016 rok; 

       -  przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta   

          Gminy Celestynów, 

      -  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały   

          budżetowej, 

      -  odczytanie opinii Komisji właściwej ds. budżetu na temat projektu uchwały budżetowej, 

      -  dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

      -  głosowanie zgłoszonych wniosków, 

      -  głosowanie projektu uchwały wraz z przegłosowanymi zmianami. 

   b) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2016-2025; 

   c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

      zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika w miejscowości Jatne - Dyzin”; 

   d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

       zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika Dąbrówka-Stara Wieś”; 

   e) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  

       zadania pn. ,,Przebudowa i rozbudowa ciągu dróg powiatowych nr 2715W, 2722W, 2713W w   
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       miejscowości Otwock –Pogorzel - Stara Wieś – IV etap”; 

   f) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i przekazaniu 

       materiałów na wykonanie przebudowy drogi powiatowej nr 2717W ul. Wojska Polskiego w  

       zakresie remontu chodnika wraz z odwodnieniem w rejonie skrzyżowania z ul. Kolejową; 

   g) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu w zakresie przekazania projektu  

       budowy chodnika w miejscowości Podbiel;   

   h) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok; 

   i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025; 

   j) ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2015 roku nie wygasają z  

      upływem roku budżetowego; 

   k) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych  

      form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Celestynów przez inne niż  

      Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości   

      pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji; 

   l) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 102/15 Rady Gminy Celestynów z   

      dnia 25 listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 90/15 Rady Gminy Celestynów z dnia  

      28 października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;   

  m) zmieniającej  uchwałę Nr 103/15 z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie  określenia wzoru   

       informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji na  

       podatek od nieruchomości. 

  n) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  

       Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

  o)  opłaty targowej. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 25 listopada 2015 roku. 

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że Pani Marzena Kozłowska i Pani Janina 

Bania chciałyby zabrać głos w punkcie 2a. 

 

Ad.pkt 2, ppkt a) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Celestynów na 2016 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski przedstawił projekt budżetu na 2016 rok w formie prezentacji, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Powiedział, że budżet był szczegółowo omawiany na 

warsztatach budżetowych i Komisjach. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

dotyczącej projektu uchwały budżetowej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na Sesję przybył Radny Paweł Felczyk. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że odbyły się trzy 

Komisje w tym jedna była całodniowa. Odbyła się również Komisja wyjazdowa dotycząca inwestycji, 

które były tworzone w 2015 roku i planowane na 2016 rok. Wpłynął tylko jeden wniosek do Komisji 

Finansów i Inwestycji o zmianę w budżecie o wprowadzenie nowego zadania projekt budowy 

chodnika w miejscowości Podbiel, pomoc rzeczowa dla województwa mazowieckiego, kwota 10.000, 

00 zł w dziale 600, rozdziale 60013, paragrafie 6050. Środki na powyższe zadanie zabezpiecza się 

poprzez zmniejszenie wydatków w zadaniu inwestycyjnym budowa drogi Ogrodowej w Pogorzeli, w 

dziale 600, rozdziale 60016, paragrafie 6050. Wniosek został przegłosowany jednogłośnie 
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pozytywnie. Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem 

jednogłośnie pozytywnie. Rada Gminy upoważnia Wójta do dokonania zmian w treści uchwały na 

2016 rok, w uzasadnieniu, tabelach oraz w załącznikach w przypadku przegłosowania wniosku 

Komisji przez Radę Gminy. 

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że bardzo dobrze, iż w tegorocznym budżecie jest planowane       

9. 714 000, 00 zł  na inwestycje. Szczęśliwie się to zbiegło ze środkami, które otrzymaliśmy na 

budowę hali gimnastycznej w Zespole Szkół. Z  9.714 000,00 zł  6.200 000,00 zł  to są dodatkowe 

środki, czyli 3. 600 000,00 zł kredyty i 2.500 000,00 zł na halę. Normalny budżet inwestycyjny 

wyniósłby około   3. 500 000,00 zł jeżeli nie byłoby dodatkowych środków. Ponadto w tym roku 

wzrosła planowana subwencja i wzrósł podatek dochodowy łącznie o 1.800 000,00 zł.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że kwota środków dochodów własnych, która będzie 

przeznaczona na finansowanie inwestycji w roku 2016 to nie jest kwota 3.500 000,00 zł tylko według 

tego projektu jest to kwota 4.999 031,00 zł. Całościowo jest to 9.714 000, 00 zł w tym 1.800 000,00 zł 

jest to kredyt, ale również jest dotacja na budowę sali gimnastycznej plus łączni oraz pożyczka 

350 000, 00 zł. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że mieszkańcy oczekiwali od Pana Wójta, aby przeznaczyć w 

budżecie na 2016 roku środki na rozpoczęcie inwestycji budowy drogi Dyzin- Stara Wieś. Wójt jest w 

posiadaniu projektu budowy tej drogi na warunkach spec ustawy. Zostało to jednak zbagatelizowane. 

 

Pani Janina Bania oraz  Pani  Marzena Kozłowska zabrały głos w sprawie braku w budżecie na 

2016 rok inwestycji budowy drogi Dyzin- Stara Wieś. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał, czy Wójt w obecnym stanie rozwoju inwestycji budowy drogi ze 

Starej Wsi do Dyzina ma potrzebę zagwarantowania pewnych środków na dalsze przygotowywanie tej 

inwestycji do realizacji. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na obecnym etapie nie widzi realnej możliwości 

przystąpienia do budowy drogi Dyzin- Stara Wieś i dlatego nie proponował w projekcie budżetu na 

2016 rok zabezpieczenia żadnych środków. Aby zabezpieczać środki na realizację inwestycji to trzeba 

dysponować konkretną dokumentacją, projektem budowlanym, pozwoleniem na budowę. Dopiero 

wtedy kiedy będzie szansa na realizację tej inwestycji będą zabezpieczone środki także w wpf-ie. 

Sprawa ta jest od dziesiątek lat nie załatwiona i doskonale znana. Niemniej jednak nie da się załatwić 

wszystkich problemów w rok, dwa czy trzy. Inwestycję trzeba najpierw dobrze przygotować, aby ją 

później bez przeszkód realizować. Droga ta jest w całości zaprojektowana na terenie obecnie 

użytkowanym przez Policję. Na tym terenie jest centralna składnica uzbrojenia. Jest to obiekt kategorii 

I, objęty szczególną ochroną. W związku z tym jest wyznaczona przy tym obiekcie określona strefa 

bezpieczeństwa. Od tego obiektu do ogrodzenia jest to 50 metrów i to jednoznacznie wynika z pisma 

Komendy Głównej Policji. Ponadto z opinii Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych wprost 

wynika, że ten teren jest zamknięty. Na terenie zamkniętym żeby coś wybudować trzeba mieć 

wszelkie zgody, natomiast takiej zgody nie ma. Rozmowy z Komendą Policji są kontynuowane. 

Mieszkańcy i  Komitet Społeczny będą na bieżąco informowani. Zaapelował o spokój.   

 

Radny Zbigniew Konefał wnioskował, żeby z działu 700 zakup nieruchomości na potrzeby 

zapewnienia obsługi parkingowej zdjąć na cele budowy drogi 60.000,00 zł. Kwotę 60.000 zł zostawić 

na cel, który jest w zadaniu. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek złożony przez Komisję 

Finansów i Inwestycji do projektu budżetu na rok 2016. 

 

Wniosek został przyjęty. (14 głosów za). 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek złożony przez Radnego 

Zbigniewa Konefała. 

 

Wniosek nie został przyjęty. (1 głos za, 12 przeciw, 2 wstrzymujące). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zgłasza autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej w 

związku z opinią RIO, która była zgłoszona na dzisiejszej Sesji. W § 13 pkt 3 otrzymuje brzmienie:    

,, Dokonywania zmian w zakresie wydatków bieżących w ramach działu polegających na zmianie w 

planie wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy”. W § 13 pkt 4 otrzymuje 

brzmienie:,, Dokonywania zmian w planie wydatków inwestycyjnych w ramach działu z wyłączeniem 

wydatków inwestycyjnych objętych załącznikiem przedsięwzięć wieloletnich do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz nie powodujących tworzenia nowych i likwidacji istniejących zadań.” 

 

Autopoprawka została przyjęta. (14 głosów za). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Celestynów na 2016 rok. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za, 1 przeciw). 

 

Ad.pkt 2, ppkt b) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2016-2025. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że wieloletnia prognoza finansowa Gminy Celestynów  

obejmuje okres od roku 2016 do roku 2025 zgodnie z art. 227 ustawy o finansach publicznych. 

Opracowując wieloletnią prognozę finansową uwzględniono wskaźniki i wytyczne zawarte w 

dokumentach przygotowanych przez Ministra Finansów „Wytyczne dotyczące założeń 

makroekonomicznych na potrzeby wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu 

terytorialnego. Aktualizacja – październik 2015 r.” oraz „Wytyczne dotyczące stosowania jednolitych 

wskaźników makroekonomicznych będących podstawą oszacowania skutków finansowych 

projektowanych ustaw. Aktualizacja – październik 2015 r.” Przyjęte założenia makroekonomiczne 

oparte na wyżej wymienionych dokumentach w dużym stopniu wpływają na wyniki prognozy 

finansowej. Wskaźniki realnego wzrostu PKB oraz inflacji średniorocznej wpływają bezpośrednio na 

prognozowane zmiany poziomu dochodów i wydatków budżetu Gminy Celestynów, a stopy 

procentowe mają wpływ na obsługę zadłużenia. W wieloletniej prognozie finansowej kwoty 

dochodów w 2016 roku przyjęto zgodnie z uchwałą budżetową na 2016 rok. Planując część oświatową 

subwencji ogólnej w latach 2017-2025 przyjęto wzrost dochodów o 2% w kolejnych latach prognozy. 

Planując dochody z tytułu podatków i opłat lokalnych w latach 2017-2025 przyjęto wzrost dochodów 

o 1% w kolejnych latach prognozy. W latach 2016-2025 zaplanowano również dochody majątkowe z 

tytułu partycypacji mieszkańców w budowie kanalizacji. Wydatki bieżące w latach 2017-2025 

zostały zaplanowane z uwzględnieniem przewidywanej stopy inflacji, tj. 2017 rok-1,8%, 2018-

2025 rok-2,5% określonej zgodnie z dokumentem „Wytyczne dotyczące założeń 

makroekonomicznych na potrzeby wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu 

terytorialnego. Aktualizacja – październik 2015 r.” Wydatki majątkowe zostały zaplanowane na 

podstawie wykazu przedsięwzięć wieloletnich wykazanych w załączniku nr 2 oraz realizacji 

rocznych zadań inwestycyjnych. Ustawa o finansach publicznych w art. 242 narzuciła począwszy 

od 2011 roku rygor finansowy polegający na tym, że w danym roku budżetowym jednostka 

samorządu terytorialnego nie może dokonywać większych wydatków bieżących niż dochody 

bieżące, powiększone o nadwyżki budżetowe z lat ubiegłych i wolne środki na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikające z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i 

pożyczek z lat ubiegłych w części finansującej deficyt budżetu. W związku z powyższym we 

wszystkich latach wieloletniej prognozy finansowej prognozowane wydatki bieżące są pokrywane 

przez dochody bieżące. Prognoza rozchodów budżetu obejmuje prognozę spłaty 
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długoterminowych kredytów, długoterminowych pożyczek już zaciągniętych i planowanych do 

zaciągnięcia w roku budżetowym 2016 (3.650.000,00 zł) oraz 2017 (1.800.000,00 zł). Kwota 

długu wykazywana na koniec poszczególnych lat wynika z sumy długu na koniec poprzedniego 

roku oraz zaciąganego długu w roku budżetowym minus spłata długu w roku budżetowym. Na 

koniec 2015 roku zadłużenie Gminy Celestynów wyniesie 7.932.927,17 zł. W załączniku 

przedsięwzięć wieloletnich zaplanowano do realizacji następujące zadania bieżące: Dowóz 

uczniów do szkół w roku szkolnym 2015/2016; Dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 

2016/2017;  Gospodarka odpadami w latach 2015-2017; Konserwacja oświetlenia ulicznego w 

latach 2014-2016; Opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 

Ostrów, Regut, Stara Wieś; Opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego; Optymalizacja 

kosztów dystrybucji energii elektrycznej;  Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Celestynów; Trwałość projektu "Internet szansą rozwoju mieszkańców 

Gminy Celestynów"; Wynajem zastępczych lokali mieszkalnych; Zimowe utrzymanie dróg i 

chodników w Gminie Celestynów w sezonie 2015/2016; Zimowe utrzymanie dróg i chodników w 

Gminie Celestynów w sezonie 2016/2017. W załączniku przedsięwzięć wieloletnich zaplanowano 

do realizacji następujące zadania majątkowe:  Budowa drogi ul. Ogrodowej w Pogorzeli – okres 

realizacji lata 2015-2016; Budowa gminnej sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Celestynowie – 

okres realizacji lata 2013-2016; Budowa kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z 

dokumentacją techniczną – okres realizacji lata 2010 – 2018; Budowa Przedszkola Samorządowego w 

Celestynowie okres realizacji lata - 2013-2017; Opracowanie koncepcji, pozyskanie dokumentacji 

projektowej i dokończenie budowy kanalizacji w Gminie Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków 

komunalnych – okres realizacji lata 2012-2019; Przebudowa dróg po kanalizacji w Gminie 

Celestynów – okres realizacji lata 2014-2020; Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, 

Poprzeczna, Piaskowa, Cicha, Majowa, Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. 

Piaskowej do ul. Cichej w miejscowości Dąbrówka - okres realizacji lata 2011 – 2020; Przebudowa 

ulic: Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, Sosnowa, Sadowa, Ogrodowa, Słoneczna w miejscowości 

Glina Gmina Celestynów – okres realizacji lata 2010-2018; Zagospodarowanie terenu wokół Szkoły 

Podstawowej w Ostrowie – okres realizacji lata 2015-2018. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odczytała opinię RIO w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Celestynów na lata 2016-2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Złożył wniosek o upoważnienie Wójta do dokonania 

zmian w treści uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata    

2016-2025 w objaśnieniach oraz w załącznikach w związku ze zmianą przegłosowaną przez Radę 

Gminy w związku ze zmianą do budżetu przegłosowaną przez Radę Gminy Celestynów dotyczącą 

zmian do budżetu na 2016 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2016-2025. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad.pkt 2, ppkt c) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Otwockiemu na wykonanie  zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika w miejscowości 

Jatne - Dyzin”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że w przyjętym budżecie na rok 2016 to zadanie zostało 

ujęte i należy tą uchwałę podjąć, żeby mogło być realizowane.  
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu 

na wykonanie  zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika w miejscowości Jatne - Dyzin”. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt d) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Otwockiemu na wykonanie  zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika Dąbrówka-Stara 

Wieś”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że jest to druga uchwała w podobnej formie. Na 

łączonej Komisji był obecny Przewodniczący Rady Powiatu, który przekazał informację, że powiat 

również zagwarantował środki na to zadanie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu 

na wykonanie  zadania pn. ,,Wykonanie koncepcji budowy chodnika Dąbrówka-Stara Wieś”. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt e) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Otwockiemu na wykonanie zadania pn. ,,Przebudowa i rozbudowa ciągu dróg powiatowych nr 

2715W, 2722W, 2713W w  miejscowości Otwock –Pogorzel - Stara Wieś – IV etap”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że jest to uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej. Związane jest to z przegłosowanym projektem budżetu na przyszły rok i przeznaczeniem 

kwoty 750 000 zł. To zadanie było realizowane w tym roku wspólnie z powiatem i zarówno powiat 

jak i gmina przeznaczyła podobną kwotę 750 000 zł. W przyszłym roku jest planowane dalsze 

wykonanie części drogi od Pogorzeli w stronę Polhot. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu 

na wykonanie zadania pn. ,,Przebudowa i rozbudowa ciągu dróg powiatowych nr 2715W, 2722W, 

2713W w  miejscowości Otwock –Pogorzel - Stara Wieś – IV etap”. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt f) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na 

zakupie i przekazaniu  materiałów na wykonanie przebudowy drogi powiatowej nr 2717W ul. Wojska 

Polskiego w zakresie remontu chodnika wraz z odwodnieniem w rejonie skrzyżowania z ul. Kolejową. 
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Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że to kolejny projekt współpracy z powiatem w zakresie 

udzielenia pomocy rzeczowej. Problem był zgłaszany przez mieszkańców wielokrotnie, zakręt jest 

mocno zalewany. Wkład gminy jest na poziomie 80.000 zł – dostarczenie materiałów. Wykonawstwo  

jest po stronie powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i 

przekazaniu  materiałów na wykonanie przebudowy drogi powiatowej nr 2717W ul. Wojska Polskiego 

w zakresie remontu chodnika wraz z odwodnieniem w rejonie skrzyżowania z ul. Kolejową. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt g) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu w zakresie 

przekazania projektu budowy chodnika w miejscowości Podbiel. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że za kwotę 10.000 zł Gmina wykona projekt i przekaże 

go do realizacji do Województwa Mazowieckiego.  

 

Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie jednogłośnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu w zakresie 

przekazania projektu budowy chodnika w miejscowości Podbiel. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad.pkt 2, ppkt h) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmiany  dochodów dotyczą: 1) zmniejszenia dochodów o 

kwotę 194.601,00 zł  w związku ze zmianą terminu realizacji zadania inwestycyjnego „Opracowanie 

koncepcji, pozyskanie dokumentacji projektowej i dokończenie budowy kanalizacji w Gminie 

Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków komunalnych” 2) zwiększenia dochodów o kwotę 

19.000,00 zł  z tytułu partycypacji mieszkańców w budowie przydomowych oczyszczalni ścieków; 

3) zmniejszenia dochodów o kwotę 275,00 zł z tytułu dzierżawy kół łowieckich; 4) zmniejszenia 

dochodów o kwotę 12.170,00 zł z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości; 5) zwiększenia 

dochodów o kwotę 6.400,00 zł z tytułu uzyskanych dochodów z dzierżawy gruntów; 6) zmniejszenia 

dochodów o kwotę 2.000,00 zł z tytułu wpływu z usług; 7) zwiększenia dochodów o kwotę 2.000,00 

zł z tytułu naliczonej kary umownej za niewywiązywanie się kontrahenta z warunków umowy; 

1) 8) zwiększenia dochodów o kwotę 12.045,00 zł z tytułu zrealizowanych wpłat podatku od 

czynności cywilnoprawnych przekazywanych gminie przez urzędy skarbowe; 9) zmniejszenia 

dochodów o kwotę 4.000,00 zł z tytułu wpłat na fundusz alimentacyjny; 10) zmniejszenia dochodów o 

kwotę 2.000,00 zł z tytułu odsetek od środków na rachunku bankowym. Zmiany w wydatkach dotyczą 

zwiększenia wydatków o kwotę 14.000,00 zł z przeznaczeniem na naprawę przydomowych 

oczyszczalni ścieków; zmniejszenia wydatków o kwotę 194.601,00 zł w zadaniu inwestycyjnym 

„Opracowanie koncepcji, pozyskanie dokumentacji projektowej i dokończenie budowy kanalizacji w 
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Gminie Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków komunalnych” w związku ze zmniejszeniem 

dochodów z tytułu dofinansowania zadania w 2015 roku;  zwiększenia wydatków o kwotę 144.601,00 

zł w zadaniu inwestycyjnym „Opracowanie koncepcji, pozyskanie dokumentacji projektowej 

i dokończenie budowy kanalizacji w Gminie Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków komunalnych” 

w związku ze zmianą klasyfikacji zadania; zmniejszenia wydatków o kwotę 21.788,00 zł w zadaniu 

inwestycyjnym „Dokończenie budowy kanalizacji w Celestynowie”; zwiększenia wydatków o kwotę 

5.000,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia agencyjno-prowizyjne dla inkasenta opłaty targowej 

na targowisku w Celestynowie; zmniejszenia wydatków o kwotę 99.791,00 zł w zadaniu 

inwestycyjnym „Budowa drogi ul. Ogrodowej w Pogorzeli”; zmniejszenia wydatków o kwotę 

2.000,00 zł w zadaniu inwestycyjnym „Wykonanie projektu i budowa drogi do "Parku Innowacyjnego 

Celestynów Unipress"”; zmniejszenia wydatków o kwotę 21.022,00 zł w zadaniu inwestycyjnym 

„Oznakowanie obiektów małej infrastruktury turystycznej na terenie Gminy Celestynów”. Zmiany w 

załączniku Nr 3 dotyczą dodatkowo zmiany nazwy zadania inwestycyjnego: „Zakup i montaż 

zestawu zabawowego na plac zabaw w miejscowości Glina” na zadanie inwestycyjne „Zakup 

i montaż zestawu zabawowego oraz urządzenia siłowni zewnętrznej na plac zabaw w 

miejscowości Glina” w rozdziale 90095 § 6060 o wartości 10.471,00 zł. Pierwszą 

autopoprawką: zmniejsza się wydatki bieżące w dziale 750 o kwotę 11.050,00 zł i 

jednocześnie zwiększa się wydatki majątkowe w dziale 750 o tą samą kwotę, która będzie 

przeznaczona na realizację zadania inwestycyjnego zakup serwera na potrzeby Urzędu Gminy 

(zakup urządzenia UPS oraz szafy serwerowej). Wprowadza się następujące zmiany w 

załączniku „Plan dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych i wydatków nimi 

finansowanych na 2015 r.”: zwiększa się dochody z tytułu opłat za wyżywienie oraz wydatki 

na artykuły spożywcze o kwotę 7.000,00 zł w Szkole Podstawowej w Starej Wsi w dziale 801 

rozdziale 80148, zwiększa się dochody z tytułu opłat za wyżywienie oraz wydatki na artykuły 

spożywcze o kwotę 20.000,00 zł w Przedszkolu Samorządowym w Starej Wsi w dziale 801 

rozdziale 80148, zwiększa się dochody z tytułu najmu oraz wydatki bieżące o kwotę 2.000,00 

zł w Zespole Szkół w Celestynowie w dziale 801 rozdziale 80110. Drugą autopoprawką 

zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 5.000, 00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki 

bieżące o kwotę 5.000,00 zł  z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia w ramach 

przedsięwzięcia funduszu sołeckiego Sołectwa Glina ,,Zagospodarowanie terenu przyległego 

do placu zabaw”.  
 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że odnośnie opracowania koncepcji, pozyskania dokumentacji 

projektowej nie uda się do końca roku ruszyć tej inwestycji, w związku z tym nie będzie 

dofinansowania w tej kwocie, która jest zagwarantowana, trzeba zapłacić za wykonanie częściowe tej 

pracy. Czy w przyszłym roku będzie dotacja na to zadanie, czy jest ona już utracona.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że dotacja nie jest utracona. Natomiast jej nie pozyskamy w 

tym roku. W związku z tym musimy zabezpieczyć środki własne na to, żeby zapłacić dwóm 

wykonawcom za wykonanie dokumentacji projektowej. Niemniej jednak dotacja będzie pozyskana na 

ten cel w 2016 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt i) 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 

2015-2025. 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że dostosowano dane w załączniku Nr 1 w 2015 roku do 

zmian w zakresie dochodów bieżących i wydatków bieżących wprowadzonych zarządzeniami Wójta 

Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy. W załączniku Nr 2 dokonano zmniejszenia 

planowanych w 2015 roku wydatków na realizację przedsięwzięcia „Budowa drogi ul. Ogrodowej w 

Pogorzeli, dokonano zmniejszenia planowanych w 2015 roku, wydatków na realizację przedsięwzięcia 

„Dokończenie budowy kanalizacji w Celestynowie", dokonano zmniejszenia planowanych w 2015 

roku wydatków na realizację przedsięwzięcia „Opracowanie koncepcji, pozyskanie dokumentacji 

projektowej i dokończenie budowy kanalizacji w Gminie Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków 

komunalnych".   

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt j) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2015 

roku nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że wykaz obejmuje: Zakup i montaż zestawu 

zabawowego oraz urządzenia siłowni zewnętrznej na plac zabaw w miejscowości Glina za 

kwotę 5.181, 38 zł, termin wykonania 31.03.2016 rok. Autopoprawką dodaje się 
Termomodernizacja gminnych obiektów użyteczności publicznej za kwotę 17.883,00 zł, termin 

wykonania 29.02.2016 r.  
 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zarządził reasumpcję głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025 w związku z 

błędnym policzeniem wyniku głosowania 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za, 1 głos przeciw). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie. Zwrócono jednak uwagę, na błąd pisarski w terminie wykonania 

zadania. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2015 roku nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt k) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 
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Celestynów przez inne niż  Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

Skarbnik Agnieszka Kurek  powiedziała, że zgodnie z art. 80 ust. 4 i art. 90 ust. 4 ustawy z dnia 7 

września 1991 r. o systemie oświaty organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego ustala tryb 

udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich wykorzystywania, 

uwzględniając w szczególności podstawę obliczania dotacji, zakres danych, które powinny być 

zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, oraz termin i sposób 

rozliczenia dotacji. W związku z nowelizacją ustawy, zgodnie z art. 34 ustawy dnia 20.02.2015 r. o 

zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw, uchwały organów stanowiących 

jednostki samorządu terytorialnego, podjęte na podstawie art. 80 ust. 4 i art. 90 ust. 4 ustawy o 

systemie oświaty w brzmieniu obowiązującym przed dniem 31.03.2015 r. tracą moc po dniu 

31.12.2015 r.  

  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, 

szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Celestynów przez 

inne niż  Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt l) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 102/15 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 25 listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 90/15 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 28 października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że  w § 1 prostuje się oczywistą omyłkę pisarską, w ten 

sposób, że wyrazy „z dnia 23 lipca 2015 r.” zastępuje się wyrazami „z dnia 9 października 2015 r.” 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 102/15 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 25 listopada 2015 roku zmieniającą uchwałę Nr 90/15 Rady Gminy Celestynów z 

dnia 28 października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt m) 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę Nr 103/15 z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie  określenia 

wzoru  informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji na  

podatek od nieruchomości. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że po konsultacjach z Regionalną Izbą Obrachunkową 

zachodzi konieczność dokonania zmiany podjętej przez Radę uchwały. Konkretnie chodzi o 

doprecyzowanie zapisów we wzorach informacji o gruntach, lasach i obiektach budowlanych oraz 

deklaracji na podatek od nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 

zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały zmieniającej  uchwałę Nr 103/15 z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie  określenia wzoru  

informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji na  

podatek od nieruchomości. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt n) 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

 

Pani Beata Przysowa powiedziała, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii jest podejmowany na podstawie ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o 

przeciwdziałaniu narkomanii. Środki na realizację tego programu pochodzą z opłat za koncesje.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Agnieszka Wojtaś 

powiedziała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał czy sprawozdanie z działalności Komisji będzie przedstawione. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że zgodnie z regulaminem takie sprawozdanie 

będzie przedstawione. Najpierw takie sprawozdanie jest przekazywane do Pana Wójta po zakończeniu 

roku budżetowego. 

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że nasza gmina czyli finanse publiczne w różnoraki sposób 

wspierają różne inicjatywy, które się dzieją w sołectwach czy być może w innych gminach czy 

powiatach w sposób finansowy,  rzeczowy czy po prostu zasobami ludzkimi poprzez pracowników 

GOK. Na części z tych imprez jest promowane zachowanie nieabstynenckie czyli promowane są 

konkretne browary czy też jest przyzwolenie by podczas tych imprez był sprzedawany alkohol. Nie 

chodzi o Dzień Gminy Celestynów tylko imprezy okolicznościowe typu pikniki. Czy jest zapewnienie 

pracowników a w sposób szczególny Pana Wójta, że nie występują takie sytuacje. Pytanie na 

przyszłość czy należy wymagać od osób, które chcą pozyskać środki czy to finansowe czy zasobów 

ludzkich z naszej Gminy informacji czy nie będzie propagowania alkoholu. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że według jego wiedzy na dzień dzisiejszy Gmina 

Celestynów nie wspierała tego typu imprez na terenie poszczególnych miejscowości. Żadna zmiana w 

tym zakresie nie jest przewidywana, także nie będziemy z budżetu gminy dofinansowywać tych 

imprez niezależnie od tego czy te środki pochodzą z Gminnego Programu Profilaktyki czy z jakiegoś 

innego programu lub sołectwa.  

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że proponuje, aby w ramach umów o współpracę, które są często 

zawierane była klauzula, że możliwe jest jedynie wsparcie tej imprezy pod warunkiem, że nie będzie 

podczas tej imprezy propagowania środków, które powodują uzależnienie.  

 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że przez ostanie 3 lata nie słyszał, aby w Gminie Celestynów 

były imprezy z alkoholem. Pani Dyrektor GOK powiedziała, że w Gminie Celestynów nie będą 

organizowane imprezy z alkoholem. Takie są zalecenia i każdy się tego trzymał.  

 

Radny Piotr Lisowski powiedział, że wydaje mu się, że Wójt wydaje pozwolenie czasowe koncesje 

jednodniowe na sprzedaż alkoholu.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że według jego wiedzy Gmina nie współuczestniczyła czy też 

nie współfinansowała imprez, na których jest spożywany alkohol. Polityka jest jednoznaczna.  

Radny Paweł Felczyk powiedział, że Pan Piotr poruszył dwie sprawy. Jedna sprawa to są pieniądze, 

które są wydawane przez Komisję antyalkoholową i to dotyczy dofinansowania imprez ogólnych. 

Druga rzecz to jest promocja Gminy, gdzie Gmina może występować w ramach promocji ale na 

imprezach typu piknik w Kątach organizowany przez powiat. To jest impreza bardzo duża i tam 

alkohol występuje. Tu będą pochodziły pieniądze z promocji Gminy.  

 

Radny Wiesław Muszyński powiedział, że od lat ma dylemat co z tą Komisją co ma problem 

alkoholu rozwiązywać. Jeżeli ktoś chce pracować w takiej Komisji to znaczy, że czuje rzeczywistą 

potrzebę zwalczania tegoż a nie idzie tam dla diet. Rozumie, że Komisja zwalcza alkoholizm 

obradując, udzielając lub nie udzielając koncesji czy sprawdzając jak jest ta koncesja realizowana. 

Zasugerował, aby takie Komisje od czasu do czasu przeszły się po Celestynowskich lasach i zobaczyły 

jak tam wygląda spożycie.  

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że miła na myśli imprezy, które Gmina zasila zewnętrznie. Chodzi 

o danie jasnego sygnału. Jeżeli Gmina ma finansować w taki czy inny sposób imprezy, gdzie jest 

promocja alkoholowa to według niego jest to cały czas sprzeczne. To nie chodzi tylko o pieniądze z 

Komisji Alkoholowej, ale o działalność całej Gminy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt o) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że po konsultacji z Regionalną Izbą Obrachunkową zachodzi 

konieczność dostosowania uchwały w sprawie opłaty targowej do obowiązujących przepisów ustawy 

o podatkach i opłatach lokalnych. Stawki opłaty targowej podjęte przez Radnych w poprzedniej 

uchwale pozostają na tym samym poziomie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 

 

Ad. pkt 3. 

 

Radny Wiesław Muszyński zapytał czy można poznać skład komisji egzaminacyjnej dla 

przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pana Piotra Okońskiego nauczyciela w Zespole 

Szkół. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie ma ze sobą dokumentów.  Ewentualnie można zajrzeć 

na bip i tam są udostępnione wszystkie zarządzenia. 

 

Radny Wiesław Muszyński zapytał czy ktoś reprezentował Radę w tej Komisji.  
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Wójt Witold Kwiatkowski zapytał, czy musi reprezentować Radę w tej Komisji.  

 

 

Ad. pkt 4. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał ile w tym roku zostało pozyskanych środków zewnętrznych . 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli chodzi o środki unijne jest to kwota 648.975,00 zł. 

Przy czym jeśli chodzi o tą kwotę to jeszcze czekamy na zwrot środków w wysokości 320.000,00 zł 

oraz środki zewnętrzne na budowę sali gimnastycznej dotacja 785.000 zł. Razem daje to kwotę 

1.433.975,00 zł.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że Szkoła Podstawowa w Ostrowie jest okamerowana. Zwrócił 

się o zdjęcie kamery, która bezpośrednio zbiera wizję z posesji Nr 25. Mieszkańcy zgłaszali, że przy 

drodze do Otwocka na chodniku jest pas ciągły oddzielający ścieżkę dla rowerów i lewa strona drogi 

też jest pomalowana pasem ciągłym. Może to stwarzać niebezpieczeństwo, gdyż jest to pas ciągły i 

niewidoczny krawężnik może sprawiać wrażenie, że na środku chodnika znajduje się krawędź jezdni. 

Na Komisji Radny Wiesław Muszyński przekazał uwagi pedagogów, że mają za mało środków w 

Szkole Podstawowej i brakuje im między innymi na bibliotekę. Z wyliczeń wynika, że w Szkole 

Podstawowej w Celestynowie  na jednego ucznia przypada 6. 600 zł, Stara Wieś – 7.749 zł, Ostrów 

14.319 zł, Regut – 21.840,00 zł. W tej samej kolejności oddziały przedszkolne: Celestynów- 2.578,00 

zł, Stara Wieś – 2.037,00 zł, Ostrów - 3.846,00 zł, Regut - 6.820,00 zł. Są tu duże dysproporcje.  

Jeżeli największym szkołom wystarcza 6.600,00 zł to dążmy do tego, aby ta kwota wystarczała też 

placówkom mniejszym. Należy się nad tym zastanowić. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że Szkoła w Ostrowie i w Regucie na celowniku dalej 

jest. Natomiast co do równania to równo było w poprzednim systemie.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że przy podejmowaniu uchwały o zamiarze powołania 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Starej Wsi było wspominana konieczność opracowania przez 

Gminę strategii rozwoju oświaty, które nigdy do tej pory w Gminie nie było. Uwagi Radnego do 

niczego nie prowadzą. Jeśli chodzi o kamery sytuacja zostanie zweryfikowana i zostaną podjęte 

stosowne decyzje. Jeśli chodzi linie segregacyjne to nikt nie zgłaszał do tej pory tego typu uwag. Do 

tej pory wpływały pozytywne oceny. To co jest wykonane jest zgodne z projektem stałej organizacji 

ruchu. Uwagi te należy bezpośrednio formułować do zarządcy drogi powiatowego inżyniera ruchu. 

 

Ad. pkt 5. 

 

Sprawy różne. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że w Tygodniku Regionalnym ukazał się artykuł, w którym zostało 

napisane, że została zdjęta kwota 400 tys. zł z przedszkola w Celestynowie co jest nieprawdą. Z 

przetargu wyszła mniejsza kwota wobec czego mniejsze pieniądze zostaną wydane. Po drugie zostało 

napisane, że zostały zmniejszone środki na budowę przydomowych biologicznych oczyszczalni 

ścieków. Co nie jest też prawdą, ponieważ środki są przesunięte na przyszły rok. Zwrócił uwagę, aby 

opisywać wszystko dokładnie. 

 

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 25 listopada 2015 roku został przyjęty. (14 głosów za). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 
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                                                                                                          Romuald Ziętala 

Sporządziła: Katarzyna Świderska  


